
DAGBADMINTONS ÅRSBERETNING 2020/2021 

På Dagbadmintons vegne, Liva Justesen  Greve, 2021.06.15. 

Ligesom for alle andre har sæsonen 2020/2021 også for Dagbadminton været anderledes 
end de foregående år. 

Først nedlukningen i foråret og derefter ny formand ved sæsonstart.  

Kurt Rømer, som har gjort et fantastisk arbejde for Dagbadminton, valgte at gå fra som 
formand, og derved kom der nye kræfter til. 

Jeg overtog formandsposten, og det var meget nemt, for alt var dokumenteret og 
beskrevet, så det var nemt at gå til. Kurt har udført et fantastisk arbejde for GSB 
Dagbadminton. 

Jeg har dog valgt at gøre nogle ting på en lidt anden måde, idet vi har oprettet vores egen 
lille ”bestyrelse” på 5-6 personer, og derved er opgaver og arbejdsbyrde blevet fordelt på 
flere hænder/skuldre ���� 

Og det fungerer rigtigt fint. Især her i Corona-tiden har det været godt, at vi har været 
mange til at få løst de ekstra opgaver, der har været med afspærring, afspritning, kontrol af 
Coronapas osv. 

Vi er 70 aktive spillere, hvilket er lidt færre end sidste sæson, da vi har haft nogle 
udmeldinger pga bl.a. skader og alder. Og der har grundet coronaen jo ikke været tilgang 
af nye spillere, men det håber vi på – og regner med – der vil komme i den nye sæson. 

Men ellers mødes vi 2 gange om ugen – tirsdag og torsdag morgen/formiddag. 

Om tirsdagen almindeligt spil på kryds og tværs, og om torsdagen arrangerer vores 
”turneringsudvalg” turnering fra kl. 10-12. Og her bliver der gået til makronerne. Selvom vi 
er gamle/ældre, vil vi jo stadig gerne vinde ���� 

Beretningen bliver jo ret kort, for jeg kan hurtigt opliste de ting, vi IKKE har gjort: 

Ingen skovtur, ingen julefrokost, ingen juleafslutning, ingen 4-kant turnering og ingen 
holdturnering i Karlslunde. 

Det håber vi til gengæld så på, at der kommer i 2021/2022. Jeg har i hvert fald været i 
kontakt med vores naboklubber, og datoer er blevet sat til både 4-kant turnering og 
holdturnering. Disse meldes snarest ud til medlemmerne. 

Desuden har jeg deltaget i et samarbejde om frivillighed i klubben med Pernille Brinch og 
Marttin Stuart, og jeg håber, at vi i fællesskab får dokumenteret alle de frivillige opgaver, vi 
har, således det bliver nemmere at henvende sig om hjælp. Det burde være nemmere at 
få frivillige, når vi kan beskrive opgaven konkret 

Klublokalet og vedligeholdelse af dette, kan jeg se, har været på dagsordenen tidligere.I år 
har det af gode grunde ikke været benyttet så meget, men vi har fået ny støvsuger – 
doneret af vores sponsor Damborg - og rengøringsturnussen er fastholdt. Jeg har lovet at 
holde øje med, at alle overholder deres del af arbejdet. På denne måde håber vi, at vi hver 
gang finder klublokalet imødekommende, så man har lyst til at slå sig ned til lidt socialt 
samvær. 


